天保民學校 通告

(二零二一年度至二零二二年度五月份)

- (一)全校學生於2022年5月3日(二)起恢復半天面授課堂,上課時間為上午9時至中午 12時。屆時各線校車將提供服務,接載需回校學生往返家校。
- (二)本校同學由5月3日起轉換夏季校服。受疫情影響,校服公司未能到校為學生訂造校服。 家長如須為子女購買新校服,請自行到本校之校服供應商「豐昌順有限公司」購買,詳 情請見附件。(豐昌順地址:九龍深水埗長沙灣道62號地舖)
- (三) 「疫苗通行證」的安排:

「疫苗通行證」已於 2022 年 2 月 24 日起在所有學校實施,並適用於教學及非教學人員、在校園內提供服務人士及到訪者。

因應上述安排,本校將實施以下之新措施以作配合:

- 1. 所有訪客(包括家長)進入學校範圍時,必須出示有效之新冠狀病毒病疫苗接種文件或疫苗接種紀錄二維碼,而獲豁免人士則須出示有效之醫學証明書。
- 2. 所有訪客(包括家長)進入學校範圍(包括家長接送學生放學)時,必須使用「安心出行」 流動應用程式,屆時請留意教職員之指示。
- 3. 上述「疫苗通行證」安排並不適用於學生。
- (四)有關因暴雨或颱風襲港而停課之安排如下:教育局通告,如在上課時間內發出紅色或黑色暴雨警告訊號,學生應留校繼續上課;而在上課時間內天文台發出三號颱風訊號時,學生會留校至正常時間放學(因同一時間較難聯絡全部家長,且該段時間臨時停課亦易引起混亂);惟本校仍會留意天氣情況而作出最安全的處理。
- (五)為減輕本校學生家庭因疫情所帶來的經濟壓力,下學期之書簿費將由原本之三百元下調至二百元,相關費用將用作統籌購買各項書簿及視藝材料;而中學班同學須繳交之下學期職前訓練材料費(科技與生活、設計與科技、資訊科技、實用技能等)亦由一百元減為五十元正。
- (六)為預防新型冠狀病毒病在校園擴散,請家長每天為子女在上學前量度體溫及進行快速抗原檢測,並於「量度體溫及快速抗原檢測記錄表」作記錄及簽署作實,供學校查閱。
- (七) 本月假期:五月二日(星期一)為勞動節翌日,學校放假一天;五月九日(星期一)為公眾假期,放假一天,祈為留意。
- (八) 校方將會密切留意疫情的發展,並會適時透過電子通告及短訊,向家長發放學校最新消息及安排。
- (九) 五月份應交費用,將於五月三十一日,經自動轉帳收取,祈為留意。

此致 貴家長

> 天保民學校謹啟 二零二二年四月二十七日

五月份通告 — 回條

本人已閱	组學生	带回四月二十七日之通告,敬	覆如下:
	材料代辦費二百元正 費五十元正;(有關約		
以上所需費用,	請由本人戶口中扣除	È °	
此致 天保民學校			
		家長簽署:	
		日 期:二零二二年 月	目 日

Mary Rose School 2021-2022

To: All parents

Date: 27th April, 2022

Monthly Circular (May)

- (+) All students would resume face-to-face classes starting from 3 May 2022 (Tuesday). Class hours would be from 9:00 a.m. 12:00 p.m. School bus services would be provided to students to travel between home and the School.
- (+-) All students should change to summer uniform starting from 3 May 2022. Due to the epidemic, arrangement for the provision of tailor-made uniforms in school could not be arranged. Parents who wish to buy new school uniforms may visit the school's uniform service provider "Fung Cheong Shung Ltd.", and refer to the attachment for details. (Address: No. 62 Cheung Sha Wan, Sham Shui Po) (Sham Shui Po MTR Exit B1)
- (十二) Arrangement of the "Vaccine Pass":

The "Vaccine Pass" was already implemented in all schools starting from 24 February 2022, and is applicable to all teaching and non-teaching staff, service providers and visitors entering school.

In view of the abovesaid arrangement, the school would implement following measures:

- 4. Upon entry into school premises, all visitors (including parents) should present effective COVID-19 vaccination records or vaccination record QR code, and exempted personnel should provide medical certificates certifying that their health conditions are unfit for vaccination;
- 5. Upon entry into school premises, all visitors (including parents when they come to pick up the student) must use the "LeaveHomeSafe" App. Parents should pay attention and follow staff's instruction;
- 6. Students are exempted from the above "vaccine pass" arrangement.
- (十三) Arrangement on the suspension of classes due to rainstorm or tropical cyclones: According to EDB, if the Red or Black Rainstorm Warning Signal is hoisted during class hours, students should stay in school to continue their lessons; if the No. 3 Tropical Cyclone Warning Signal is hoisted during class hours, students would stay in school until the regular dismissal time (as there is difficulty to contact all parents at once, and may easily cause confusion with the sudden suspension). The school would pay attention to the change of weather conditions and make safe arrangements.
- (十四) To lessen the financial burden brought to families of our students due to the epidemic, the Books and Arts & Crafts Fee for the 2nd school term would be reduced from \$300 to \$200, and would be used for the provision of books and visual arts materials; the Pre-vocational Training Fee of secondary students that would be used for the provision of materials for subjects such as Technology & Living, Design & Technology, Information and Technology., Practical Skills, etc., would also be reduced from \$100 to \$50.
- (十五) To prevent the spread of COVID-19 and communicable diseases in school, parents should measure student's body temperature and help them conduct the Rapid Antigen Test every day before coming to school, and mark down the results in the "Body Temperature and Rapid Antigen Test Record Sheet" and sign the record sheet for the school to check.
- (十六) School would be closed on the following dates:
 - 2 May, 2022 (Monday) for the Day Following Labour's Day, and
 - 9 May, 2022 (Monday) for public holiday, students do not have to come back to school.
- (十七) The school would pay close attention to the development of the epidemic. Timely announcements would be sent to parents through the e-notice, WhatsApp or by phone.
- (十八) Fees for May 2022 would be charged via Autopay on 31st May, 2022.

Monthly Circular (May)---Reply Slip

I am the parent of	(), and have read and comprehended to the
contents stated in the Monthly Circular (May).	
(Please tick "✓" the appropriate)	
☑ Payment of HK\$200 for Books and Arts	& Craft Fees for the 2 nd Term (Compulsory);
□Payment of HK\$50 for Pre-vocational Tr	raining (For relevant classes only);
The above fees and payment can be charged	via my Autopay on 31st May, 2022.
	Signature:
	Date: